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Črnuški »rezervisti«
z roko v roki

»Čeprav so po reorganizaciji
krajevnih skupnosti in hkrati s
tem tudi krajevnih organizacij
Zveze rezervnih vojaških stare-
šin na Črnučah nastala name-
sto poprej ene, potlej štiri or-
ganizacije, so te pri delu ostale
še naprej povezane, kar je v
primerjavi z ostalimi področji v
občini Ljubljana Bežigrad, ro-
dilo dobre, lahko bi dejal za-
vidljive rezultate« Tako je oce-
nil med drugim delo KO ZRVS
Franc Ravbar sekretar občin-
ske organizacije ZRVS Viktor
Ramovš, ki se je udeležil fe-
bruarske letne konference re-
zervnih vojaških strešin te or-
ganizacije na Črnučah.

In res so imeli rezervisti ob
svojem letnem obračunu dela
kaj povedati. Že sama udelež-
ba pri uresničevanju izobraže-
valnega programa, kot sostro-
kovna predavanja in zaključne
taktične vaje, je iz leta v leto

večja s čemer se lahko pohva-
lijo le redke organizacije
ZRVS. Medtem ko je bila ude-
ležba leta 1980 le 68-odstotna
(v letih 1981 in 1982 72-odstot-
na), je bila udeležba lani že83-
odstotna. \z tega. še zlasti pa \z
poročila predsednika Pavleta
Radlja, ki je nadrobrto poročal
o delu te organizacije, je moč
zanesljivo trditi, da se je med
rezervisti na Črnučah nenehno
nekaj dogajalo in da so bile
oblike dejavnosti dokaj pri-
vlačne za večino članstva. Med
drugim velja omeniti nadvse
uspeftno izpeljan obrambni
dan z učenci osnovne šole
Maksa Pečarja na Črnučah, ki
se ga je udeležilo okrog 400
učencev s celotnim učiteljskim
in profesorskim zborom, s pri-
padniki JLA \z vojašnice Ljubo
Sercer in kajpak številnimi re-
zervnimi starešinami iz te or-
ganizacije. Ob tem so izvedli
tudi strelsko tekmovanje z ma-
lokalibrsko puško, ki se ga je
udeležilo blizu 250 mladincev
in mladink in so dosegli nad-
povprečne rezultate.

Ob tem, ko je konferenca
izrekla priznanje dosedanjemu
predsedstvu in komisijam, je
sekretar OK ZRVS podelil še

občinska priznanja, ki so jih
prejeli:

B. Mihajl, R. Vobič, F. Artič,
J. Lončar, M. Remic in M. Žu-
pančič.

Za predsednika KO ZRVS
Franc Ravbar je konferenca za
naslednje mandatno obdobje
ponovno izvolila Pavleta Rad-
Ua. M. R.


